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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. január 31-én 15:00 órai kezdettel 

megtartott soros nyílt ülésének 

 

Tárgysorozata:  

Jegyzőkönyve:   

Határozatai:  1 -  16  

      

T á r g y s o r o z a t a 

 

Interpellációk, kérdések 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb intézkedésekről valamint a lejárt határidejű 

határozatokról 

 

        1.) Tsp.   Előterjesztés az iskolai intézmény működtetésével kapcsolatos  

             szerződés  megkötésére  

   Előterjesztő: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

  

       2.) Tsp. Előterjesztés Szociális és Közbiztonsági Bizottság elnökének és tagjainak      

              megválasztására  

   Előterjesztő: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

       3.) Tsp. Előterjesztés Monorierdő Község Önkormányzat 2013. évi  

  költségvetéséről  szóló rendelet-tervezetére 

  Előterjesztő: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

       4.) Tsp. Előterjesztés az Ifjúsági Jujutsu Kör tornaterem díjára vonatkozó         

             kérelmére   

   Előterjesztő: Dr. Páczi Antal  alpolgármester 

 

       5.) Tsp.  Tájékoztató egyéb feladatokról 

            Előterjesztő: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

       6.) Tsp. Előterjesztés Füri Imre baleseti kár rendezésére 

     Előterjesztő: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

  

       7.) Tsp. Előterjesztés telefonvonal és internetkapcsolat kiépítési ajánlatra a  

             piac épületénél 

             Előterjesztő: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

       8.) Tsp. Előterjesztés Monorierdő településfejlesztési koncepciójára II. 

  Előterjesztő: Dr. Páczi Antal alpolgármester    

        

       9.) Tsp. Előterjesztés Dr. Rajnai Csaba ügyvéd megbízási szerződésére       

             Előterjesztő: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

   

      10.) Tsp. Egyebek 

 

Monorierdő, 2013. február 5.          

         Dr. Páczi Antal  

         alpolgármester  
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     JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. január 31-én 15:00 órai 

kezdettel a Polgármesteri Hivatal dísztermében megtartott soros nyílt üléséről. 

Jelen vannak:  dr. Páczi Antal alpolgármester, Borbás Elvira, Dzsupin Imréné, dr. Pácziné Félix 

Anna, Szente Béla, Szalai Gábor képviselők 

 

Távollévő:  Juhász Sándor polgármester  

Meghívottak: ---         

Tanácskozási joggal megjelent: Vargáné Vass Éva jegyző 

           Balya András aljegyző 

Megjelentek: --- 

 

Dr. Páczi Antal: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 6  képviselő 

jelen van.  

 

A jegyzőkönyv hitelesítésére javasolja Szente Béla és Szalai Gábor képviselőket. A jegyzőkönyv 

vezetésére felkéri Kifutné Szerencsi Ildikót. 

 

Javasolja, hogy az 1-es napirendi pont helyett  legyen az első a 7. napirendi pont: „Előterjesztés az 

iskolai intézmény működtetésével kapcsolatos szerződés megkötésére”, 2-es napirendi pontnak 

vegyék fel a „Előterjesztés a Szociális és Közbiztonsági Bizottság elnökének és tagjainak  

megválasztására” napirendi pontot. A többi napirendi pont ennek megfelelően  következik sorban.  

   

A Képviselő-testület a napirendi pontokat a módosítással együtt, a jegyzőkönyv-hitelesítők, 

valamint a jegyzőkönyvvezető személyére tett javaslatot 6 igen szavazattal elfogadja. 

 

Interpellációk:     

 

Dzsupin Imréné: Tisztelt Képviselő-testület! Mindannyian járunk a település útjain, a téli időjárás 

miatt nagyon sok betonos út tönkre ment. Mielőtt valami baleset vagy autóban kár keletkezne 

javaslom, hogy kátyúzzuk ki az utakat, ha megfelelő az időjárás.  Ami nagyon tönkre ment a 

Szabadság utca az iskola előtti része és a Autóscsárdánál a 4-es számú főközlekedési útnál. Az 

anyagot megvásárolnánk hozzá és a fizikai állomány mielőbb kezdje meg a munkát.  Köszönöm 

szépen.  

  

Borbás Elvira: Naponta 250 gyerek jár át az iskolából a napközibe ebédelni. Nagyon problémás a 

járdáról átmenni a túloldalra. Az árokkal kellene valamit csinálni, valamit beleszórni, mert olyan sár 

van, hogy elcsúsznak a gyerekek, különösen a kicsik.   

Szalai Gábor: A konténer mögött van egy vastag PVC cső, azt lelehetne tenni és utána feltölteni.  

 

Dr. Páczi Antal: Én is látom, hogy a gyerekek nehezen közlekednek és baleset veszélyes. Ott egy 

rendes átjárót kell létrehozni. Javaslom, hogy ezzel várjunk.. 

 

Borbás Elvira: Most nem tudnak átmenni, ma is három gyerek esett a sárba és a kabátjuk csupa sár 

lett.  

 

Dr. Páczi Antal: Javaslom, hogy a gyerekek egy kicsit sétáljanak többet és az átjárón menjenek át. 

Én oda egy komolyabb átjárót gondoltam. Nem sokára megkezdődik a közmunkaprogram és ezzel 
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lehetne kezdeni. Az a PVC csövet kicsinek találom, annál vastagabb cső kell, hogy a víz át tudjon 

folyni. Véleményem szerint ezt terveztetni, engedélyeztetni kell, be kell szerezni a csövet. Ezt nem 

holnap fogjuk megcsinálni. Megkérem a pedagógusokat, hogy úgy vigyék a gyerekeket, hogy ne az 

árkon keresztül. Ha 30 évig jó volt, most ne kívánják, hogy két nap alatt megcsináltassam.  

 

Borbás Elvira: Én csak azt kérem, hogy valami sódert szórjunk bele, mert nem tud a gyerek 

átmenni, visszacsúszik. Ma 67 gyereket kísértem át, én mentem a elején a végét nem láttam, közben 

az autók jöttek, mentek. Az úton nem tudom őket vinni, mert baleset veszélyes és én ezt nem 

vállalom, a többi pedagógus sem vállalja, hogy 67 gyereket kivisz az útra.  

 

Dr. Páczi Antal: Nem mondtam, hogy az úton vigyék őket. Menjenek a Gyöngyvirág utcai 

kijáratig, ahol  a nagykapunál van nagy átjáró. Én ott vinném át a gyerekeket, igaz kétszer 10 

méterrel többet kell gyalogolni. Igyekszünk megoldani, de műszaki feltételek vannak, amit be kell 

tartani. Természetesen a költségvetésbe ezt is kérjük tervezni.  

 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb intézkedésekről valamint a lejárt határidejű 

határozatokról 

 

Dr. Páczi Antal: Mindenki megkapta az anyagot, kérem akinek van kérdése, hozzászólása mondja 

el.  

 

Szalai Gábor: A KÖVÁL Zrt. igazgatója mikor lesz meghíva? 

 

Vargáné Vass Éva: Ők jelezték a 2012. december 20-ai ülésre, hogy januárban érkeznek 

beszámolóval. Nem érkezett beszámoló, természetesen meg fogjuk keresni a KÖVÁL Zrt. 

igazgatóját, most már a DAKÖV ügyvezetőjét, hogy szíveskedjen beszámolni. Kiegészítésként azt 

is eltudom mondani, elkészült az új víz és csatorna használatra a szerződés, amit a hivatal 

szakmailag természetesen véleményezett, több pontban változtatást javasolt.  

 

Dr. Páczi Antal: Ha más hozzászólás nincs kérem, hogy aki ezt elfogadja kézfeltartással hagyja 

jóvá.  

 

A képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal a két ülés közötti fontosabb 

intézkedésekről valamint  a lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatót elfogadja.  

 

   1.) Tsp.   Előterjesztés az iskolai intézmény működtetésével kapcsolatos  

                   szerződés  megkötésére  

 

Dr. Páczi Antal: Az iskolák 2013. január 1-el átkerültek a Klebelsberg Intézményfenntartó 

Központhoz, ennek a szerződését kellene megkötnünk január 31-ig. A jegyzőasszony átnézte a 

szerződést alaposan, megbeszéltük és módosítottunk, változtattunk rajta. Akinek van hozzá 

javaslata, véleménye azt tegye meg.  

 

Borbás Elvira: A szerződéssel egyetértek, más ügyben szeretnék hozzászólni. 2013. január 1-től a 

Monori Tankerület irányítja. Az iskola működtetését az önkormányzat vállalta. Ebben a pillanatban 

tárgyalások szólnak a tankerület vezetőjével arról, hogy bizonyos terheket ki viseljen. Nem 

tisztázott többek között az sem, hogy kifizeti a bélyeget, a tonert, a másoló papírt. Addig  amíg a 

működtetési feltételrendszer tisztázódik  az intézmény működtetése  önkormányzati érdek is. Ezért 

javaslom a képviselő-testületnek, hogy felmerülő költségeket előlegezze meg. Határozat tervezet is 

van, ami a következő: Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
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működtetési feltétel rendszer részletes tartalmának megismeréséig az eddig rendezetlen tartalmú 

dologi kiadásokat megelőlegezi a Fekete István Általános Iskola számára.  Felkéri a polgármestert, 

hogy tegye meg a megfelelő lépéseket az ügyben.  

 

Dr. Páczi Antal: Köztudott, hogy kettősség alakult ki. Ennek a kettős dolognak mindig lesznek 

problémái és hátulütői. Beszélve a tankerületi igazgatóval   arra a megállapításra jutottam, hogy 

lehet hogy rosszul döntöttünk. A tankerületben kettő iskola maradt ilyen vegyes üzemmódban. Az 

egyik a gyömrői iskola, akik több milliárdot ruháztak be és sajnálták átadni, a másik Monorierdő. 

Az összes többi település átadta az iskolákat, így egyszerű és tiszta, nincs vita, hogy ki kinek, hova 

küldje a számlát és  hogy fizet . Megértem az iskolát, de nem merek olyat tenni, amiről nem tudom, 

hogy  az én jogosultságom fizetni vagy nem. Természetesen, ha a képviselő-testület felhatalmaz, 

hogy fizessem és miből, majd a jegyző asszony elmondja, hogy miből és hogyan lehetne ezt 

megcsinálni, akkor megfogom tenni. Sok vita van, hogy mi a működtetőé és mi a szolgáltatóé. 

Egyszerű példa a papírlap, hogy ki fizesse. Ha  a papírlapot az iskolában a tanár arra használja fel, 

hogy kérdéseket gyártat vele egyértelmű, hogy szakmai feladat. Ha arra használja fel, hogy rendel 

ezt, azt, akkor már működtetés. Nagyon nehéz a közös lovat megülni és nagyon sok problémát fog 

okozni. Természetesen mindent megfogok tenni, hogy a problémát megoldjam, hogy az iskolában 

ne legyenek ilyen gondok. Ehhez az is kell, és ez egy másik napirendi pontnál fel fog merülni, hogy 

én úgy szeretném, amíg én itt vagyok ne legyenek gondok, olyan költségvetést szeretnék, amire van 

fedezet. Nem úgy, hogy csak tervezet, hanem a pénztárba van és kitudjuk fizetni. Ha ez megvalósul 

nem fogok vitatkozni, de a nincsből nem tudok fizetni. Ez országos probléma, hogy ki, mit fizet. 

Kérem a tisztelt képviselő-testületet, hogy biztosítsa a pénzt, hogy ott legyen a kasszába.  

 

Vargáné Vass Éva: A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsági ülésen valamennyi képviselő jelen 

volt. Kiosztásra került az a megállapodás, ill. szerződés tervezet, amit a hivatal szakmailag átnézett 

és esetlegesen javasol a képviselő-testületnek. Valóban sürget minket a tankerület, hogy mielőbb 

szíveskedjünk aláírni legalább az átdolgozott szerződést. Egyetlen kérdés sincs tisztázva, hogy mi a 

működtetői feladat, mi annak a részletes tartalma. Hiányzik a kormányrendelet, aminek 

megalkotására  a köznevelési törvény 94. § (4) bekezdés q) pontja felhatalmazást ad a Kormánynak. 

Ez a mai napig nem született meg.  Én magam nem tudok fedezetet  biztosítani, hiszen nincs 

elfogadott költségvetésünk, de az is biztos, hogy az intézményt működtetnünk kell. Azt nem tudom 

megmondani, hogy a festékpatron, bélyeg stb. megvásárlása működtetési feladat lesz-e. Azon 

kellene elgondolkodni a  képviselő-testületnek, hogy a képviselő asszony által elmondott 

határozatot azzal kiegészítve  elfogadhatja, hogy a számla teljesítését követően, amennyiben az a mi 

szakmai megítélésünk szerint pénzügyi szempontból szakmainak minősül, továbbítsuk a 

tankerülethez.  

 

Dr. Páczi  Antal: A tankerületi igazgatónak jeleztem, hogy mikor van arra lehetőség, hogy ezt 

módosítsák és átadhassuk a működtetést is. Más településekkel beszéltem és örültek, hogy 

megszabadultak ettől a feladattól.  Meg kell értenie a tantestületnek is,hogy ez nem az én személyes 

döntésem. A Jegyző asszonnyal is azt  vitattuk, hogy mi hova való és ugyan ezt beszéltük a kerületi 

igazgatóval a Farkas Zoltán úrral is, aki nagyon rugalmasan állt a dolgokhoz. Azt mondta, ha nem 

tudjuk eldönteni, akkor ők kifizetik és ha mégis nekünk kell, akkor mi befizetjük.  

 

Borbás Elvira: Itt fedezetről beszéltünk és   javaslom, hogy tervezzünk be egy bizonyos összeget 

az iskola működésére, mert az iskola ebben a pillanatban működés képtelen. Amikor kiderül, hogy 

kinek kell fizetni, akkor benyújtjuk a számlát.  

 

Dr. Páczi  Antal: Jó lenne, ha a pedagógusok nem úgy néznének rám mint egy mumus, mert most 

ezt érzem  
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Borbás Elvira:  Azt gondolom, hogy ezt a problémát meg kell oldani, nem olyan nagy összeg, 

maximum 100 E Ft három hónapra elég.   

 

Dr. Páczi  Antal: Kérném azt is megmondani, hogy honnan adjak 100 E Ft-ot, mikor üres a kassza.  

 

Borbás Elvira: A költségvetés még nincs kész, nem szavaztuk meg. Át kell nézni, be kell tervezni 

és át kell csoportosítani.  

 

Dr. Páczi  Antal: A költségvetést átnézzük, de krétára ma van szükség, a kasszában pedig nincs 

pénz. Bár lenne, szívesen adnék.  

 

Dzsupin Imréné:  Itt senki nem keres bűnbakot. Itt most el kell dönteni, hogy honnan, mit tudunk  

adni, mert az iskolának működni kell. Nem tudom mi a megoldás, de megoldásnak kell lenni.  

Borbás Elvira: Én már elmondtam a megoldást. Át kell nézni újra a költségvetést és át kell 

csoportosítani.  

 

Dr. Páczi Antal: Van-e még valakinek hozzászólása, kérdése? Ha nincs kérlek Elvira mond el ismét 

a javaslatodat.  

 

Borbás Elvira: Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

működtetési feltétel rendszer részletes tartalmának megismeréséig az eddig rendezetlen tartalmú 

dologi kiadásokat megelőlegezi a Fekete István Általános Iskola számára azzal, hogy a számla 

beérkezését követően pénzügyi, tartalmi szempontból felülvizsgálatra kerül, és ha pénzügyi 

szempontból szakmai anyagnak minősül akkor azt továbbítja a Monori Tankerülethez.  Felkéri a 

polgármestert, hogy tegye meg a megfelelő lépéseket az ügyben.  

 

Dr. Páczi Antal: Kérem aki ezzel egyetért kézfeltartással hagyja jóvá. 

 

A képviselő-testület a határozati javaslatot 6 igen szavazattal – egyhangúlag -  elfogadta és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

1/2013.(I. 31.) Kt. 

határozata 

 

  a Fekete István Általános Iskola dologi kiadásainak rendezéséről  
   

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a működtetési feltétel 

rendszer részletes tartalmának megismeréséig az eddig rendezetlen tartalmú dologi kiadásokat 

megelőlegezi a Fekete István Általános Iskola számára azzal, hogy a számla beérkezését követően 

pénzügyi, tartalmi szempontból felülvizsgálatra kerül, és ha pénzügyi szempontból szakmai 

anyagnak minősül akkor azt továbbítja a Monori Tankerülethez.  Felkéri a polgármestert, hogy 

tegye meg a megfelelő lépéseket az ügyben.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

Dr. Páczi Antal: Tovább folytatnám a napirendet, mert még nincs befejezve. Kérdezném, hogy a 

mellékelt szerződést aláírhatom-e? 
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Vargáné Vass Éva: Fogadjuk el ezzel a tartalommal a megállapodás tervezetét és a határozatban 

rögzítse azt is, hogy a jogszabály megjelenését követően  a működtetés feladatainak tartalma   

felülvizsgálatra kerüljön. Így javaslom elfogadásra. 

 

Dr. Páczi Antal: Aki ezzel egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület a határozati javaslatot 6 igen szavazattal – egyhangúlag -  elfogadta és az 

alábbi határozatot hozta: 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

2/2013.(I. 31.) Kt. 

határozata 

 

Az iskolai intézmény működtetésével kapcsolatos szerződés megkötéséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a mellékelt működési 

szerződés-tervezetet elfogadja azzal, hogy a jogszabály megjelenését követően  a működtetés 

feladatainak tartalma   felülvizsgálatra kerüljön. 

Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, hogy a szerződést aláírja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

              Vargáné Vass Éva jegyző  

 

 2.) Tsp. Előterjesztés Szociális és Közbiztonsági Bizottság elnökének és tagjainak         

megválasztására  

 

Dr. Páczi Antal:  Az előterjesztés most került kiosztásra. Szalai Gábor 2012. december 20-ai 

rendkívüli képviselő-testületi ülésen lemondott bizottsági elnöki tisztségéről. Ezét a bizottságot át 

kell alakítani, új elnököt kell választani. A bizottság elnökét és - az elnökkel együtt számított - 

tagjainak több mint a felét az önkormányzati képviselők közül kell választani. Ennek megfelelő az 

előterjesztés. Szente Béla képviselő társunk lenne a bizottság elnöke, Szalai Gábor pedig min 

bizottsági  tag működne tovább,  Szemők Józsefné 2213 Monorierdő, Ősz u. 11. szám alatti lakos 

maradna  külsős tag.  

 

Szente Béla: Nagyon megköszönöm, hogy megtisztelnek azzal, hogy felruháznak ezzel a feladattal. 

Ígérem, hogy a legjobb tudásom szerint fogom tovább vinni a bizottságot, mint azt tette elődöm 

Szalai Gábor képviselőtársam.  

 

Dr. Páczi Antal: Ha nincs több hozzászólás  szeretném megköszönni Szalai  Gábor eddigi munkáját 

és továbbra is számítunk rá. A következő határozati javaslatot teszem: Monorierdő Község 

Önkormányzat Képviselő-testülete a Szociális és Közbiztonsági Bizottság elnökének Szente Béla 

képviselőt, tagjának Szalai Gábor képviselőt, valamint Szemők Józsefné 2213 Monorierdő, Ősz 

utca 11.   szám alatti lakost választja meg.   

Aki ezzel egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület a határozati javaslatot 5 igen szavazattal , 1 tartózkodás mellett elfogadta 

és az alábbi határozatot hozta: 
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Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

3/2013.(I. 31.) Kt. 

határozata 

  

A Szociális és Közbiztonsági Bizottság elnökének és tagjainak megválasztásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Szociális és Közbiztonsági Bizottság 

elnökének  

Szente Béla képviselőt, 

tagjának Szalai Gábor képviselőt, valamint Szemők Józsefné 2213 Monorierdő, Ősz utca 11.   

szám alatti lakost választja meg.   

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

  

   3.) Tsp. Előterjesztés Monorierdő Község Önkormányzat 2013. évi  

         költségvetéséről   szóló rendelet-tervezetére 

 

Dr. Páczi Antal: Szeretném megköszönni a pénzügyi csoport vezetőjének és munkatársainak, hogy 

így kidolgozta és előkészítette. Ennek ellenére az előzőekben tárgyalt napirendi pontnál derült ki, 

hogy még mindig vannak finomítani valók. A költségvetést még ebben a hónapban be kell 

terjeszteni, amit meg is teszek, de az a véleményem, hogy most ne tárgyaljuk,hanem  úgy 

dolgozzuk át, hogy abból fizetni is lehessen. Ezért a következő határozati javaslatot teszem: A  

Polgármesteri Hivatal a költségvetést beterjesztette,  a Pénzügyi és Terület Fejlesztési Bizottság 

írásos véleménye rendelkezésre áll. Tekintettel, hogy Monor Tankerület igazolja ….................  

tárgyalásra, illetve arra a tényre alapozva, hogy a működtetési szerződés részletes tartalmára 

vonatkozó kormány rendelet nem született még meg,  javaslom a működtetés hézagos ismeretében 

februári hónapban rendkívüli pénzügyi és képviselő-testületi ülés keretében tárgyalja meg a 

képviselő-testület. 

Aki ezzel egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület a határozati javaslatot 6 igen szavazattal  -egyhangúlag -   elfogadta és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

4/2013.(I. 31.) Kt. 

határozata 

 

  Monorierdő Község Önkormányzat 2013. évi  költségvetéséről 

           szóló rendelet-tervezetéről 

  

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Polgármesteri Hivatal által 

beterjesztett és a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság írásos véleményével ellátott költségvetést 

2013. február hónapban rendkívüli pénzügyi és képviselő-testületi ülésen tárgyalja.  

 

Határidő: februári rendkívüli ülések  

Felelős: Dr. Páczi Antal  alpolgármester 
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(Dzsupin Imréné és Borbás Elvira eltávozott az ülésről. A jelenlévők száma 4 fő.) 

   

 4.) Tsp. Előterjesztés az Ifjúsági Jujutsu Kör tornaterem díjára vonatkozó            

kérelmére   

 

Vargáné Vass Éva: A Pénzügyi és Területfejlesztés Bizottság úgy döntött, hogy biztosítsák 

változatlan díjfizetés mellett  a tornatermet a kör részére. Az a javaslata a bizottságnak, hogy a 

foglalkozásokat hétfőtől péntekig, lehetőség szerint este 20.00 óráig tartsák meg, hogy szombaton 

az egész épületet ne kelljen fűteni. Volt a körnek még egy kérelme, ami arra vonatkozott, hogy 

január végén és februári hónapban, néhány alkalommal szombaton orvosi alkalmassági vizsgálatra, 

illetve edzésekre kerülne sor. Fel kellene venni a kapcsolatot a kör vezetőjével, s ha lehet, az 

edzéseket tegyék át hétköznapokra, az orvosi vizsgálatot pedig elvégezhetnék a napköziben.  

 

Szalai Gábor: Kért egy tantermet is, amit nem tudunk oda adni, azért javasoltuk, hogy az orvosi 

vizsgálat a napköziben legyen. Az óvoda is változatlan 700.- Ft /óra bérleti díjért kérné a 

tornatermet.  

 

Dr. Páczi Antal:  Kérem aki a Pénzügyi és Területfejlesztés Bizottság javaslatával egyetért 

kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület a határozati javaslatot 4 igen szavazattal  -egyhangúlag -   elfogadta és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

5/2013.(I. 31.) Kt. 

határozata 

 

  az Ifjúsági Jujutsu Kör tornaterem díjára vonatkozó kérelméről  

 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Ifjúsági Jujutsu Kör részére az iskolai 

tornaterem díját 1.000.- Ft/óra összegben, az óvoda esetében 700.- Ft/óra összegben  határozza meg. 

Az iskolai tornatermet a fűtési szezon végéig hétvégén (szombaton és vasárnap) nem bocsájtja 

rendelkezésre, az hétköznap este 20.00 óráig vehető igénybe.  

Az Ifjúsági Jujutsu Kör  vezetőjét felkéri, hogy gazdasági szempontokat figyelembe véve a 

versenyre való felkészítési időpontokat tegye át hétköznapokra, a sportorvosi vizsgálatot végeztesse 

el a napköziben. Tájékoztatja a kör vezetőjét, hogy a verseny időpontjában 2013. március 02-án a 

Barátság Kupa megtartásához a Fekete István Általános Iskola tornatermét rendelkezésre bocsátja.  

 

Határidő: Azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester  

 

  5.) Tsp.  Tájékoztató egyéb feladatokról 

 

Dr. Páczi Antal: A DAKÖV levelét mindenki megkapta a víz és csatorna díj változtatására irányul. 

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság megtárgyalta és elfogadta. Kérem akinek van kérdése, 

hozzászólása mondja el. Ha nincs, akkor kérem aki egyetért  ezzel az emeléssel az kézfeltartással 

fogadja el.  
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A képviselő-testület a határozati javaslatot 4 igen szavazattal  -egyhangúlag -   elfogadta és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

6/2013.(I. 31.) Kt. 

határozata 

 

DAKÖV Kft. 2013.évre vonatkozó víz-csatornadíj változtatási javaslat elfogadásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a DAKÖV Kft. 2013.évre vonatkozó víz-

csatornadíj változtatási javaslatát elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

Dr. Páczi Antal: Az Ifjúsági Jujutsu Kör tornaterem bérletét az előbbiekben már megtárgyaltuk és 

határoztunk.  

A szociális tűzifa megérkezett és miután a Szociális és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta 

kiosztásra került. Megköszönöm Dzsupin Imréné és Dobó Hajnalka munkáját, és megköszönöm 

Pribelszki Csabának, hogy a szállítást ilyen korrektül lebonyolította.  

 

Szente Béla: Megszeretném kérdezni, hogy Pribelszki Csabával hogy lesz elintézve a szállítási 

költség.  

 

Vargáné Vass Éva: A kiszállítás bruttó 100 E Ft-ba került. A megrendelőt elküldtük és a számlát 

várjuk. Ez az önkormányzat kiadása, a fának az értékét állami támogatásként kaptuk meg.  

 

Dr. Páczi Antal: Aki a tájékoztatással egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület a tájékoztatást 4 igen szavazattal  -egyhangúlag -   elfogadta. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

7/2013.(I. 31.) Kt. 

határozata 

 

a szociális tűzifa megrendelésével kapcsolatos szállítási szerződés aláírásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a szociális tűzifa megrendelésével 

kapcsolatos szállítási szerződés aláírásáról adott tájékoztatást elfogadta.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

Vargáné Vass Éva: Ez szintén egy tájékoztatás, hogy a 2012. december 20-án meghozott 

határozatunknak megfelelően Juhász Sándor kérelmét továbbítottuk az A.D.U. Építész Iroda Kft. 

részére.  

 

Dr. Páczi Antal: Aki a tájékoztatással egyetért kérem kézfeltartással fogadja el.  



10 

A képviselő-testület a tájékoztatást 4 igen szavazattal  -egyhangúlag -   elfogadta. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

8/2013.(I. 31.) Kt. 

határozata 

 

a Monorierdő 0263/51; 52; 53; 54; 55 hrsz-u ingatlanok övezeti átsorolásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Monorierdő 0263/51; 52; 53; 54; 55 hrsz-

u ingatlanok övezeti átsorolásáról adott tájékoztatást elfogadta.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

Dr. Páczi Antal: Felolvassa a 0263/33 és 0263/34 hrsz.-ú ingatlanokon a tulajdonosok által 

kialakítandó halastóval kapcsolatos  tájékoztató előterjesztést. Aki a tájékoztatással egyetért kérem 

kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület a tájékoztatást 4 igen szavazattal  -egyhangúlag -   elfogadta. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

9/2013.(I. 31.) Kt. 

határozata 

 

a Monorierdő 0263/33 és 0263/34 hrsz.-ú ingatlanokon a tulajdonosok  

révén halastó kialakításáról   

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Monorierdő 0263/33 és 0263/34 hrsz.-ú 

ingatlanokon a tulajdonosok révén halastó kialakításáról adott tájékoztatást elfogadta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

 6.) Tsp. Előterjesztés Füri Imre baleseti kár rendezésére 

 

Dr. Páczi Antal: Úgy néz ki, hogy Füri Imre több kárigényt szeretet volna előterjeszteni a valós 

káránál.  

 

Szente Béla:  Örülök, hogy az ügyvéd úr hasonló mértékű kárt állapított meg, mint én. 

Háromszoros árat szeretet volna behajtani rajtunk, amit megállapított az ügyvéd úr is. Amennyiben 

a Füri úr nem fogadja el ezt az összeget, akkor per lesz és nagyon remélem, hogy az ügyvéd úr a 

perköltséget a Füri úrtól fogja igényelni és nem minket fog terhelni.  

 

Dr. Páczi Antal: Ha nincs több hozzászólás kérem, aki az előterjesztésben szereplő határozati 

javaslattal egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület a határozati javaslatot 4 igen szavazattal  -egyhangúlag -   elfogadta és az 

alábbi határozatot hozta: 
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Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

10/2013.(I. 31.) Kt. 

 

        dr. Rajnai Csaba ügyvéd baleseti kár rendezésére vonatkozó további megbízásáról  

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete, -figyelemmel a Pénzügyi és 

Területfejlesztési Bizottsága javaslatára-, megbízza dr. Rajnai Csaba ügyvédet az általa készített 

levéltervezet megküldésére, illetve a károsult beérkező nyilatkozatát követően, az ügyvéd által 

készítendő, a szakvéleményére alapozott, végleges peren kívüli ajánlat elkészítésére azzal a 

kiegészítéssel, hogy ezen tervezetbe számszerűen és tételesen kerüljön bele az Önkormányzat által 

jogosan kifizetendő kártérítési összeg (119 E Ft.  + 3 E Ft., azaz összesen 122 ezer forint), valamint 

kerüljön ismertetésre a késedelmi kamat megfizetésének indokolatlansága.  

 

Határidő: 2013. április 15. 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

 7. Tsp. Előterjesztés telefonvonal és internetkapcsolat kiépítési ajánlatra a  

               piac épületénél 

 

 

Dr. Páczi Antal: A piac a működését nem sokára megkezdi, az épületbe telefonvonalra és 

internetkapcsolatra is szükség van.  Ennek a költsége 11.700.- Ft+ ÁFA. A Pénzügyi és 

Területfejlesztési Bizottság is tárgyalta és elfogadta.  

Kérem aki egyetért, hogy a telefonvonalat és az internetet az elhangzott összegért megrendeljük 

kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület a határozati javaslatot 4 igen szavazattal  -egyhangúlag -   elfogadta és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

11/2013.(I. 31.) Kt.  
 

A  UPC Magyarország Kft. árajánlata telefonvonal és internet kapcsolat kiépítésére  

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete, -figyelemmel a Pénzügyi és 

Területfejlesztési Bizottsága javaslatára-, megrendeli a piac kiszolgáló épület vonatkozásában, a 

UPC Magyarország Kft. árajánlatát részben elfogadva, telefonvonal és internetkapcsolat kiépítését – 

az internetes csomag későbbi bővítésének a lehetőségét fenntartva –, és az alábbi szolgáltatásokat 

igényeli meg: ISDN 2 (5800,-Ft+ÁFA) és ADSL Explorer (5900,-Ft+ÁFA), mindösszesen 11.700,-

Ft+ÁFA összegben. 

 

Határidő: 2013. március 31. 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 
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               8.) Tsp. Előterjesztés Monorierdő településfejlesztési koncepciójára II. 

 

Dr. Páczi Antal: A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság megtárgyalta. Itt különböző problémák 

merültek fel,. Javaslom, hogy most ne tárgyaljuk, hanem a következő képviselő-testületi ülésre 

tegyük át.  

Kérem aki ezzel egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület a határozati javaslatot 4 igen szavazattal  -egyhangúlag -   elfogadta és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

12/2013.(I. 31.) Kt. 

  

   Monorierdő településfejlesztési koncepciójáról II. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Monorierdő 

településfejlesztési koncepciójának II. fordulóját 2013. februári soros ülésen tárgyalja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester  

 

 

9. Tsp. Előterjesztés Dr. Rajnai Csaba ügyvéd megbízási szerződésére 

 

Dr. Páczi Antal: Az ügyvéd úr megbízási szerződését a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság is 

megtárgyalta és elfogadta a módosításokkal.   

Aki egyetért, hogy a megbízási szerződést a módosításokkal elfogadjuk kérem kézfeltartással 

fogadja el.  

 

A képviselő-testület a  javaslatot 4 igen szavazattal  -egyhangúlag -   elfogadta és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

13/2013.(I. 31.) Kt. 

határozata 

 

     Dr. Rajnai Csaba ügyvéd megbízási szerződése  

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Rajnai Csaba ügyvéd (5600 

Békéscsaba, Andrássy út 10. 1/3) ügyvédi megbízási szerződését a módosításokkal elfogadta.  

Felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyvédi megbízási szerződést aláírja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

10. Tsp. Egyebek 
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Dr. Páczi Antal: A régi honlapunk elavult, ezért úgy döntöttünk, hogy új honlapot hozunk létre. 

Szerződés kötés előtt állunk Kovács László egyéni vállalkozó úrral, aki jelenleg is az intézmény 

hálózatát kezeli, karban tartja és szervizeli.  

 

Vargáné Vass Éva: A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság is tárgyalta és az általuk javasolt 

módosításokkal javasolta a képviselő-testületnek elfogadásra.  

 

Szente Béla: Azt az ígéretet kaptuk, ha elkészül a honlap két módozata, akkor bejön az úr és 

bemutatja.  

 

Vargáné Vass Éva: 2013. május 31-ig elkészülne a honlap, ekkor jogosult lenne a vállalkozó a 

számla benyújtására a szerződött összeg 90 %-áig,  egy hónap működési tesztet követően 

módosítási javaslatainkat megtesszük, vagy ha probléma merülne fel, akkor jelezzük és az egy 

hónap alatt ezeket ki lehetne javítani. Amikor véglegesen átvételre kerül a honlap, akkor történhet 

meg a 10 % kifizetése.  

 

Dr. Páczi Antal: Ha nincs több hozzászólás kérem, aki egyetért a Pénzügyi és Területfejlesztési 

bizottság módosító javaslataival kiegészített kivitelezési szerződés elfogadásával kézfeltartással 

fogadja el.  

 

A képviselő-testület a  javaslatot 4 igen szavazattal  -egyhangúlag -   elfogadta és az alábbi 

határozatot hozta: 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

14/2013.(I. 31.) Kt. 

határozata 

 

Községi honlap kiviteli szerződéséről  

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a honlap kivitelezési szerződést a 

módosításokkal együtt fogadta. 

Felhatalmazza Dr. Páczi Antal alpolgármestert a szerződés aláírására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

 

Vargáné Vass Éva:  Szende Mihály Monorierdő, Iskola u. 1. szám alatti lakos, azzal a kéréssel 

fordult a képviselő-testülethez, hogy az utca járhatatlan, szilárd burkolat nincs rajta, gépjárművel, 

gyalogosan alig lehet közlekedni. 2012. december 10-én  adtak be kérelmet ugyanerre vonatkozóan 

és kérték az intézkedést. Az előzménynek természetesen utánanéztünk: 2011. január 27-ei  

képviselő-testületi ülésre és a január 20-ai bizottsági ülésre született előterjesztés.  A képviselő-

testület a bizottsági javaslatra úgy döntött, hogy az önkormányzat az út javításokat, az út 

stabilizációkat folyamatosan végzi az anyagi lehetőségei függvényében.  

 

Dr. Páczi Antal: Válaszoljunk neki és kérek tájékoztatást, mielőtt válaszolunk.  

 

Vargáné Vass Éva: Javasolnám határozati javaslatnak, hogy a kérelemben  leírtakat a 

Polgármesteri Hivatal vizsgálja meg és 2013. februári soros ülésre az ügyben  készüljön javaslat.  

Dr. Páczi Antal: Aki egyetért kérem kézfeltartással hagyja jóvá. 
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A képviselő-testület a  javaslatot 4 igen szavazattal  -egyhangúlag -   elfogadta és az alábbi 

határozatot hozta: 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

15/2013.(I. 31.) Kt. 

határozata 

 

 Szende  Mihály Monorierdő, Iskola u. 1. szám alatti lakos kérelméről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 

Szende Mihály 2213 Monorierdő, Iskola u. 1. szám alatti lakos kérelmében leírtakat vizsgálja meg 

és 2013. februári soros képviselő-testületi ülésre az ügyben készítsen  javaslatot.  

 

Határidő: 2013. februári soros ülés 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester  

     Vargáné Vass Éva jegyző  

 

Vargáné Vass Éva : A Csicsergő Óvoda munkaközösségének elnöke fordult a képviselő-

testülethez, hogy április 13-án szombaton, a munkaközösség által a Fekete István Általános Iskola 

tornatermében szervezendő „Tavaszköszöntő diszkó” bérleti díjának elengedését kéri.  

 

Szente Béla: Mindig meg is kapták, csak most nem írták le, hogy a jótékony célú rendezvényük 

bevételét mire fogják fordítani.  

 

Dr. Páczi Antal: Aki Szente Béla képviselő társam módosító javaslatával egyetért  kérem 

kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület a  javaslatot 4 igen szavazattal  -egyhangúlag -   elfogadta és az alábbi 

határozatot hozta: 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

16/2013.(I. 31.) Kt. 

határozata 

 

Csicsergő Óvoda munkaközösségének  terembérléséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Csicsergő Óvoda szülői 

munkaközösségének 2013. április 13-án a Fekete István Általános Iskola tornatermét 

„Tavaszköszöntő diszkó” rendezésére díjmentesen rendelkezésre bocsátja. Felkéri a munkaközösség 

vezetőjét, hogy tájékoztassa a képviselő-testületet, hogy a jótékonysági rendezvény bevételét mire 

kívánják fordítják.   

 

Határidő: 2013. áprilisi soros ülés 

Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester 

    Csicsergő Óvoda Szülői Munkaközösség vezetője 

 

Vargáné Vass Éva:  Szilizlicsenkó József terembérleti szerződéssel kapcsolatban érdeklődik az 

önkormányzattól. Játszóház üzemeltetésére szeretne ajánlatot kérni a tornaterem bérleti díjáról 

2012. október 1-jétől április 30-ig, péntek délután 16.00 órától 19.00 óráig, szombaton 9.00 órától 
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12.00 óráig, és sorolja. Kérdezi, hogy a játszóház időtartama 3 óra, a ki és berakodás idejére, ami 

előtte és utána  egy óra, arra kaphat-e kedvezményt. A játszóház a következő játékokat tartalmazza 

és ezért került a bizottság elé: elektromos kisautók, pedálos gokartok, légvárak, csúszda, ugráló.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna: A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság nem javasolja a tornaterem 

bérbeadását, ezek a játékok teljesen tönkre tennék. 

 

Szente Béla:  Az előbb már döntöttünk arról, hogy hétvégén gazdasági  megfontolásból nem adjuk 

ki a tornatermet, mert több  a költség, mint amennyit bérleti díjként fizetnek.  

 

Vargáné Vass Éva: Gomba község megküldte a régiós elszakadással kapcsolatos levelet, amit 

benyújtottak.  

 

Tájékoztatni kell a képviselő-testületet, hogy a védőnői szolgálat működési engedélye 2012. 

december 31-én lejárt. A Polgármester úrnak  nyilatkozni kell, hogy a minimum feltételek 

biztosításra kerültek. Sajnos azt a választ tudjuk adni, hogy nem kerültek. Ez azt jelenti vélhetően, 

hogy az önkormányzatot bírsággal fogja sújtani az ÁNTSZ. 

 

Arról is tájékoztatjuk a képviselő-testületet, hogy Monor Város Építéshatósága végzést hozott arról, 

hogy hatáskör hiányában, illetékességből Monorierdő Község Önkormányzatának kérelmét, mely a 

1516 hrsz.-ú Monorierdő, Szabadság utca Fürdő utca sarkán lévő  önkormányzati épület használatba 

vételi engedélyére irányul  átteszi. Azt nem jelöli meg, hogy hova. Az áttétel jogszabály szerint 

teljesen indokolatlan volt. Kedd óta egy kicsit utána jártunk és azt a tájékoztatást kaptuk Gyál 

városától, hogy megérkezett hozzájuk az áttétel, de ők azzal az erővel vissza is küldték Monornak, 

mert I. fokon nekik van hatáskörük és illetékességük.   

 

Február 13-án a Művészetek Házába Gödöllőre, Gödöllő Város polgármestere invitálja a 

polgármestereket. A téma, hogy az önkormányzatok tervezhetnek-e forráshiánnyal.    

 

Dr. Páczi Antal: Vissza szeretnék térni az ülés kezdetére. Bár az illetékes nincs itt, de én valami 

oknál fogva elfelejtettem válaszolni Dzsupin Imréné képviselő társam interpellációjára. 

Mindannyian tudjuk, hogy az utak milyen állapotban vannak. Az említett részt tavasszal szeretném 

megcsináltatni. Mart aszfaltot kell rendelni, sajnos az önkormányzatnak nincs járműve, de 

megoldjuk.  

Dzsupin Imrénének a választ 15 napon belül írásban megadom.  

 

Ha nincs több hozzászólás a képviselő-testületi ülést 16:45 órakor bezárom.  

  

 

      K.m.f. 

 

 

 

Juhász Sándor                     Vargáné Vass Éva 

polgármester                                         jegyző  

 

 

 

Szente Béla                               Szalai Gábor 

jegyzőkönyv hitelesítő                   jegyzőkönyv hitelesítő 


